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Raport de activitate pe anul 2018 al Domnului Cochior Andrei - Consilier
Local , numit pebaza Hotiririi nr.158/2016 in Consiliul Local al Mun.

Sf.Gheorghe

Avdnd in vedere obligaliile de Consilier Local ; am respectat ceea mai mare stricte{e
Legea 39312004 , Art.7 , alin. I ,Art.45, Art.46.

Am fost, sunt qi voi fi mereu fidel fa!6 delaramea, RomAnia.
Am respectat, Respect qi voi Respecta Constitufia flrii mele , Romdnia .

Am respectat , Respect qi voi Respecta Legile flrii mele irl ccalitate de romdn (
consilier).

Av6nd in vedere Legea 39312004, Art.50, alin.1 , respectdnd alegdtorii , am pus la
dispozilie toate actele administrative ce i-au interesat .

Lu6nd act cu cea mai mare responsabilitate , in conformitateaLegii 39312004 , Art.50,
alin.2, am avut intdlniri cu alegdtorii , qi totodatd , din discufiile purtate , unele probleme au

fost aduse la cunoqtinfa Consiliului Municipal , inscrise prin Petilii , iar unele problbme au fost
solulionate , iar altele nu.

M-am implicat in probleme impuse prin proiecte de hatdrdri ale Consiliului Local .

Am votat pro atunci cdnd am considetar c[ proiectele duc la o bunl desftqurare a

activit5{ii Administrafiei Municipale.
Am votat contra qi m-am opus proiectelor pe care le-am considerat cd incalcd legea sau

Constitufia Rom6niei, sau nu respect6 drepturile Constitufionale Romdneqti.

Am fdcut tot ce mi-a stat in putinf[ s6-i sprijin pe acei cet6leni , care mi s-au adresat cu
diferite probleme , in vederea soluliondrii lor cu ocazia audienfelor finute qi la intilniri pe diferite
domenii in termeni, conform gtaficului, (foarte multe int6lniri lunare , nu numai trimestriale) ,

ca de exemplu:
- Retrocedlri ilegale de plduri , teren arabil (cimpi) ;

- Poligonul Pais David ,1022 ha, dezmembrat qi nu se mai poate folosi pentru ci a fost
infiinfat din anul l92l qiplEtit din HJ ( atenfie la respectarea Tratatelor qi Convenfiile ...

- Nearborarea Drapelului RomAniei pe clEdirea Primdriei ;

- Nerespectarea Zilei Nafionale a Romdniei , prin neparticiparea celor ce au obligalia prin
natura funcfiei sE participe ( qi prin aceasta nerespectarea Constitufiei , deqi au depus
jurdm6nt, au jurat cu m6na pe Constitulie );

- Cu foarte mare greutate s-a putut realiza si intre C.N. M. V. in restabilir0a cl5dirilor
(reparare) ;

- Nu s-a putut realiza infrastructura strdzilor ldturalnice , ca de exempu Strada C6mpului,
Alea Cdmpului qi etc.;

- Nu s-a putut reaLiza infrastructura parcErilor ldturalnice , ca de exemplu : Liliacului,
Sporturilor qi alte parcEri;
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- Trebuie sE fie respectati cu cea mai mare atenfie Legea 42212001din 18.07.2001,

Protejarea - intrelienera - Conseryarea monumentelor istorice;Cimitirul Eroilor, nu
vorbele ci faptele conteazd;

- in ceea ce priveqte $coala GimnazialS'Ady Endre" din Sf.Gheorghe ,sunt o serie de

probleme care nu mai pot fi amdnate:

l. Cartea Funciard a unitifilor :

- $coala Gimnazial6 "Ady Endre";
- GPP'Napsugar" ;

- Creqa'Napsugar" ;

- GPN Chilieni;
- $coala Primar6 Chilieni;
- GPN Coqeni;
- GPN C6mpul Frumos.

Din cauza lipsei Cdrtii Funciare , uniteflle de invifimdnt nu pot participa la proiecte de

finantare , iar starea generalI a clldirilor se deterioreazdari de ani.

2. Scimbarea ferestrelor de la $cola Gimnaziald " Ady Endre" este imperios necesarS,

unitatea a prevdzut in bugetul proriu acest lucru ,avAnd in vedere pierderile mari de cllduri in
timpul iemii.

3. Gardul de protecfie din jurul terenului de sport este din anii 1980 , degradat qi ruginit in
mare mdsurd,prezinti,risc iminent de accident pentru elevi. Noul gard ar trebui sE fie ridicat/sau

terenul acoperit cu o plas[, existAnd numeroase reclamafii ale vecinului din carzamingilor care

trec in curtea acestuia in timpul pauzelor , orelor de sport .

4. Reaparalii la aspectul exterior al qcolii , dar qi zugrdvire; blile qi grupurile sanitare

necesit6 reparafii , schimb de uqi .

5. Modernizarea bucdtEriei GPP 'Napsugar" , precum qi a terenului de joacl pentru copiii
creqei qi gridinifei.

Problemele ardtate au fost discutate la intdlnirile cu reprezentanfii qcolii qi p5rinfilor, dar

qi la qedintele CA.
Am participatLatoate qedintele Consiliului de Administrafie la unitatea de invd{dm6nt

unde sunt numit prin hotir6rea Consiliului Local , precum qi SC Multitrans S.A..

Prin intreaga activitate desftqurat am flcut tot ce mi-a stat in putinfd sd susfin punctele de

vedere ale PSD, partid pe czlre il reprezint in cadrul Consiliului Local , qi care sprijinl cetE{eanul

qi interesele sale.

Sf.Gheorghe,
27.03.2019 Consilier


